

# 香港中華總商會國慶 60 周年千萬行 CGCC Charity Walk in Celebration of PRC 60th Anniversary

## 嘉賓隊伍組隊詳情 Details of VIP Teams

1. **鑽石嘉賓隊 (捐款 HK\$500,000 或以上) Diamond VIP Team (Donation of HK\$500,000 or above)**
  - 隊伍中的 2 位領隊可享用大會提供的早點。
  - 隊伍中的 1 位領隊將獲邀上台與一眾主禮嘉賓主持剪綵及開步禮。
  - 隊伍中的 1 位領隊及 50 位隊員可於典禮區內列隊，接受主禮嘉賓檢閱。
  - 儀式完畢後，2 位領隊連同 50 位隊員將隨主禮嘉賓一齊起步。
  - 2 VIPs will be invited to enjoy a light refreshment before the Starting Ceremony.
  - 1 VIP will be invited to go on stage to have ribbon-cutting with the officiating guests at the Starting Ceremony.
  - 1 VIPs and 50 team members will be invited to line up at the VIP assembly area to be met by the Guests of Honour.
  - After the Ceremony, 2 VIPs and 50 team members can follow the officiating guests to start the Walk.
  
2. **黃金嘉賓隊 (捐款 HK\$200,000 或以上) Gold VIP Team (donation of HK\$200,000 or above)**
  - 隊伍中的 2 位領隊可享用大會提供的早點。
  - 隊伍中的 1 位領隊將獲邀上台陪同一眾主禮嘉賓主持開步禮。
  - 隊伍中的 1 位領隊及 30 位隊員可於典禮區內列隊，接受主禮嘉賓檢閱。
  - 儀式完畢後，2 位領隊連同 30 位隊員將隨主禮嘉賓一齊起步。
  - 2 VIPs will be invited to enjoy a light refreshment before the Starting Ceremony.
  - 1 VIP will be invited to go on stage to join the Starting Ceremony.
  - 1 VIP and 30 team members will be invited to line up at the VIP assembly area to be met by the Guests of Honour.
  - After the Ceremony, 2 VIPs and 30 team members can follow the officiating guests to start the Walk.
  
3. **嘉賓隊 (捐款 HK\$50,000 或以上) VIP Team (donation of HK\$50,000 or above)**
  - 隊伍中的 2 位領隊可享用大會提供的早點。
  - 隊伍中的 2 位領隊及 20 位隊員可於典禮區內列隊，接受主禮嘉賓檢閱。
  - 儀式完畢後，2 位領隊連同 20 位隊員將隨主禮嘉賓一齊起步。
  - 2 VIPs will be invited to enjoy a light refreshment before the Starting Ceremony.
  - 2 VIP and 20 team members will be invited to line up at the VIP assembly area to be met by the Guests of Honour.
  - After the Ceremony, 2 VIPs and 20 team members can follow the officiating guests to start the Walk.

- 備註：
1. 隊伍人數必須達 20 人或以上。
  2. 如人數多於以上指定之數目，其餘隊員將於指定區域內列隊。
  3. 為方便隊伍在典禮區內列隊，大會將印備隊伍名稱的舉手牌。
  4. 「香港中華總商會」將於報章上鳴謝及頒發紀念座予以上嘉賓隊伍。

- Remarks:
1. The number of team member must be 20 or above.
  2. Extra members will be allocated to a designated assembly area.
  3. VIP team name board will be prepared to honour your participation
  4. The above VIP Teams will be acknowledged on the newspaper advertisement and souvenirs will be presented to them.